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Verslag Algemene Leden Vergadering (A.L.V.) 

 

Datum:  30 november 2010 

 

Locatie:  IBM Amsterdam 

 

Aanwezig: Frans Heitkamp (voorzitter), Rudy Kusse (notulist), Jeanette Ververs-de Geus, Bob Smeets 

(penningmeester),  Wim van der Bijl (allen bestuur), circa 18 leden 

 

1. Opening 

Om 13:30 opent Frans de vergadering. 

 

2. Verslag penningmeester en toelichting op lopende jaar 2010 en komende jaar 2011 

Bob geeft toelichting aan de hand van de bijgevoegde presentatie. De balans 2009 heeft  een eigen vermogen 

van 22.000 euro.  In 2009 is conform de door de vorige ALV goedgekeurde begroting, een negatief saldo 

van 6300 euro gerealiseerd. De baten (6399 euro) zijn tot stand gekomen door KIVI-NIRIA 

contributieafdracht aan de afdeling en het grote aantal activiteiten van de afdeling in 2008. Per activiteit 

levert KIVI-NIRIA namelijk een financiële bijdrage.  De kascontrolecommissie heeft de jaarrekening van 

2009 goedgekeurd. Bob spreekt een kort dankwoord uit aan  de kascommissie, de heren Wolter Lemstra en 

Jan Joris Vereijken. 

 

Het bestuur heeft bij het vaststellen van de begroting 2010 besloten niet verder in te teren op het eigen 

vermogen. Het ziet er naar uit dat deze doelstelling voor 2010 gehaald gaat worden. Een deel van de 

bestuurskosten bestaat uit kosten die gemaakt zijn voor een aantal FITCE-vergaderingen, vanwege het 

weggevallen van de sponsoring hiervoor door de werkgever van Wim. 

 

Voor 2011 zullen de kosten voor de FITCE-vertegenwoordiging in lijn gebracht worden met de inkomsten 

vanuit de FITCE-leden.  

 

In principe zullen geen activiteiten meer worden georganiseerd waar maar beperkte belangstelling voor is en 

in verhouding hoge kosten voor moeten worden gemaakt. Dit geldt voor het herfst-/lente-evenement en 

helaas ook de Telecomprijs.  

□ Bij activiteiten zal waar nodig een eigen bijdrage gevraagd worden in de kosten van catering.  

□ De activiteiten rondom de Telecomprijs zullen alleen doorgang vinden als het bijbehorende 

geldbedrag (3500 euro) gesponsord wordt. Het bestuur is in overleg met het KIVI-NIRIA 

hoofdbestuur voor eventuele sponsoring van de prijs. De aanwezige leden wordt gevraagd mee 

te denken over sponsoring.  

Op basis van deze principes zal het bestuur dit jaar de begroting van 2011 vaststellen. Naar verwachting zal 

dit een sluitende begroting zijn. 

 

3. Verslag activiteiten 2010 en plannen 2011 

Wim presenteert de bijgevoegde presentatie van gerealiseerde activiteiten en geplande activiteiten voor het 

komende jaar. 

In het bijzonder gaat Wim in op de FITCE- activiteiten (Congres en presentatie FITCE bijdrage in 

Nederland).  De FITCE-congressen van de afgelopen jaren hebben een sterke terugloop laten zien in 

sponsorgelden en bezoekersaantallen. Wim schetst een zeer somber beeld voor de komende jaren. 

 

4. Decharge penningmeester 

De vergadering verleent, op verzoek van Frans, unaniem decharge aan de penningmeester voor  2009.  Frans 

spreekt zijn grote waardering uit voor het uitstekende penningmeesterschap. 

 

5. Rondvraag 

• Bert Dorgelo vraagt wie nu aanspreekpunt is voor Europese FITCE zaken. Frans geeft aan dat dit nog 

steeds bij Wim ligt. 
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• Suggestie Rob van Looveren: aanhaken op het nieuwe werken. Het bestuur geeft aan dat onlangs rond 

dit thema een activiteit is georganiseerd. 

 

6. Sluiting 

Frans besluit de vergadering , waarna rond 14:30 de zaal volstroomt voor de lezingen over Cloud-

computing. 


